
ZÁPIS 

ze zasedání Zastupitelstva města Benešova nad Ploučnicí konaného 

dne 25. 1. 2017 od 17:00 hodin v Městském kulturním zařízení (kino) 

 

Přítomni: dle prezenční listiny (12)  

Omluveni: p. Pavel Urx, p. Emil Kačer, p. Zděnka Myšíková   

 

Za MěÚ: Bc. Lenka Sluková – ved. odb. FaP, Zdeněk Přivřel, BBA – tajemník MěÚ, Jan 

Svatoš – velitel MěP, Mgr. Zdeňka Čvančarová – ved. odb. HS, Bc. Blanka Vyhnálková, DiS 

– pov. vedením odb. SM, Ing. Irena Zárubová – ved. SÚ, Stanislava Feistnerová – 

zapisovatelka, Ing. Karel Šohaj – ved. odb. VŽP, Ing. Pavel Košnar – ředitel SLM, Monika 

Mansfeldová – referentka odb. FaP, Stanislava Hrstková - jednatelka BTS 

 

Celý audiozáznam z jednání je zveřejněn na stránkách města: 

http://www.benesovnpl.cz/dokumenty-mesta/zastupitelstvo-mesta/2017/25-1-2017 

 

 

 

1. Zahájení, návrhová komise 

 

Zasedání zahájil a řídil starosta města pan Filip Ušák. Přivítal přítomné a nechal hlasovat o 

složení návrhové komise a programu. 

Starosta určil zapisovatelku jednání paní Stanislavu Feistnerovou. 

 

Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu: pan Radek Provazník, pan Karel Vrbický. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 11/2017: 

 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje jako ověřovatele zápisu: pan Radek 

Provazník, pan Karel Vrbický. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro (všichni) 

 

Starosta navrhl složení návrhové a volební komise: pan Radek Prášek, DiS; pan Ota Dračka, 

paní Mgr. Dagmar Tesarčíková. 

 

http://www.benesovnpl.cz/dokumenty-mesta/zastupitelstvo-mesta/2017/25-1-2017


Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 12/2017: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje návrhovou a volební komisi ve 

složení: pan Radek Prášek, DiS; pan Ota Dračka, paní Mgr. Dagmar Tesarčíková. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro (všichni) 
 

 

Starosta předložil program dnešního jednání. 

Navržený program: 

1) Zahájení, návrhová komise  

2) Kontrola usnesení z minulého ZaM  

3) Prodej, koupě majetku města 

4) Rozpočet města na rok 2017 

5) Finanční operace 

6) Zpráva o činnosti BTS 

7) Zpráva o činnosti MÚ a města       

8) Organizační záležitosti 

9) Diskuze 

10) Návrh na usnesení, závěr 

 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 13/2017:  

 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje program zasedání v předloženém 

znění. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro (všichni) 

 

2. Kontrola usnesení z minulého ZaM 

 

Usnesení č. 102/2016:  

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí ukládá KV a FV prošetření příprav a 

neuskutečnění konání Mariánské pouti dne 10.9.2016 do příštího řádného jednání ZaM. 

 

p. Mádle -  druhý den, po tom co dal zprávu KV na město, se mu ozvala p. Kulíková a 

omluvila se, proč se nemohla zúčastnit, omluvu přijímá 

p. Kulíková -  ohrazuje se na zprávu KV, že se nedostavila na jednání, ona místopředsedovi 

KV psala, ať jí alespoň písemně položí otázky, ale nic nedostala a také se jí nelíbí, že se 

zprávy zamykají v trezoru u starosty, jak tady zaznělo, výbory by měly být nezávislé 

p. Mádle – požádal o to on sám, nechtěl, aby FV „opisoval“, jeho úvaha však byla mylná, 

poté co viděl zprávu FV 



ZPRÁVA FINANČNÍHO VÝBORU MĚSTA BENEŠOV NAD PLOUČNICÍ 

ze dne 12.12.2016, zpracovala Bc. Andrea Kulíková, předsedkyně FV 

 

Složení výboru: Bc. Andrea Kulíková 

Radek Provazník 

Martin Verner  

Jiří Zelený 

David Pflanzer  

 

Hosté na jednáních FV: Bc. Lenka Sluková 

 

Věc:  

1, Zpráva o činnosti  

2, Prošetření příprav a neuskutečnění konání Mariánské pouti dne 10.9.2016,  

usn. č. 102/2016 – ZaM dne 14.9.2016 

 

Dokumenty při kontrole usnesení č. 102/2016 – ZaM dne 14.9.2016:  

1, plán plánované Mariánské pouti 

2, přijatá faktura č. 20160449 

3, vyjádření vedoucí odboru HS Mgr. Zdeńky Čvančarové 

4, vyjádření vedoucí finančního odboru Bc. Lenky Slukové 

5, projekt “Mariánská pouť 2016“ z Programu podpory regionální kulturní činnosti na rok 

2016 z ÚK 

 

Zpráva: 

Zpráva o činnosti 

Finanční výbor se v období 09-12/ 2016 zabýval rozpočtovými opatřeními v tomto období, 

investičními akcemi města a rozborem hospodaření za 3. čtvrtletí 2016. 



Členové finančního výboru byli seznámeni s rozborem hospodaření 3. čtvrtletí 2016,                

s    rozpočtovými opatřeními v tomto období, plánovanými investičními akcemi na rok 2017, 

přehledem probíhajících investičních akcí, čerpáním prostředků vázaných k těmto akcím          

a přehledem přidělených příspěvků  Radou města Benešov nad Ploučnicí spolkům                   

a jednotlivcům v roce 2016. 

FV vzal na vědomí rozbor hospodaření města Benešov nad Ploučnicí za 3. čtvrtletí 2016, 

přehled investičních akcí a čerpání prostředků vázaných na tyto akce a čerpání příspěvků 

z RaM. 

 

Zpráva k „Prošetření příprav a neuskutečnění konání Mariánské pouti dne 10.9.2016,  

usn. č. 102/2016 – ZaM dne 14.9.2016“ 

Finanční výbor se zabýval finančními operacemi spojenými s neuskutečněnou kulturní akcí 

„Mariánská pouť“, která měla proběhnout v Benešově nad Ploučnicí dne 10. 9. 2016 

Při projednávání měli členové výboru k dispozici dokumenty, které se přímo k dané akci 

vztahovaly. Byli seznámeni s předpokládaným programem akce, rozpočtem, schváleným 

projektem z ÚK a následně přijatou fakturou Městu Benešov nad Ploučnicí od Miroslava 

Kněborta. 

FV se přímo zabýval přijatou  fakturou  Městu Benešov nad Ploučnicí č. 2016049                  

od p.Kněborta ze dne 12.9.2016 na částku 23.000,-Kč ( 20,000,-Kč bez DPH) 

Předmět fakturace: Realizace příprav uměleckého doprovodného programu v rámci akce: 

„Mariánská pouť s Albrechtrem z Valdštějna“, která se měla konat v Benešově nad Ploučnicí 

dne 10.9.2016 

Na základě této přijaté faktury vydaly vedoucí HS odboru a vedoucí FaP odboru tato 

vyjádření: 

Dne 15.9.. 2016 zaslala Mgr. Zdeňka Čvančarová vedoucí odboru HS vyjádření FaP odboru 

s tímto zněním: 

„V příloze zasílám jako správce rozpočtu výše uvedenou fakturu s tím, že jednání ve věci 

všech smluvních závazků s výše uvedeným sdružením od počátku řešil starosta města, rada 

města nepřijala žádné usnesení o schválení jakéhokoliv smluvního vztahu (zřejmě není 

podepsána žádná smlouva) a na jednání zastupitelstva města dne 14.9.2016 starosta řekl, že 

faktura bude hrazena jinou formou“. 

Dne 23.9.2016 zaslala Bc. Lenka Sluková vyjádření starostovi města v tomto znění: 

„Na základě zákona 320/2001 Sb., o finanční kontrole musí být před rozhodnutím o výdajové 

operaci projednána výše výdajů se správcem rozpočtové kapitoly, kterého se výdaj týká a 

zároveň s vedoucí finančního odboru (předběžná kontrola). Správci rozpočtu (vedoucí 

jednotlivých kapitol) potvrzují, že předpokládaný výdaj připravované operace je nebo bude 



kryt finančními prostředky v rámci schváleného nebo upraveného rozpočtu, mimořádnou 

dotací, z vlastních zdrojů nebo prostřednictvím úvěru. 

Na záznamu z jednání ZaM na dotaz od pí. Kulíkové, zda Město Benešov nad Ploučnicí 

obdrželo fakturu od P.Kněborta a jak tato faktura bude hrazena, starosta města p. Filip Ušák 

uvedl : 

„ Samozřejmě, že přišla faktura, nicméně jsou zde nějaké externí zdroje, které jsou mimo 

rozpočet města.“ (1h:52m) 

 

Na základě zjištěných skutečností FV vydal tento závěr a doporučení 

Závěr FV ze dne 12.12.2016 ( Bc. Andrea Kulíková, p. Jiří Zelený, p. Radek Provazník) 

1, Externí zdroje mimo rozpočet města nemohou být městem využity bez schválení 

v orgánech města 

2, RaM správně rozhodla o neuskutečnění akce Mariánská pouť, neboť přednesená smlouva 

starostou města p. Filipem Ušákem na jednání RaM dne 11.8.2016 nebyla řádně finančně 

kryta – RaM o tomto bodu z tohoto důvodu nehlasovala a nepřijala usnesení  

 

3, FV doporučuje uhradit pohledávku p. Kněbortovi, která je již cca 90dní  po splatnosti a je 

vedena jako pohledávka vůči Městu Benešov nad Ploučnicí. Pohledávku navrhujeme uhradit 

z kapitoly „cestovní ruch“ po projednání a schválení správcem rozpočtu a vedením města 

(starosta, místostarosta). 

3, FV se usnesl, že je nutné, aby starosta města řešil připravované záležitosti předem              

se správci rozpočtu a řídil se Kontrolním řádem Města Benešov nad Ploučnicí  

Nedodržování  Kontrolního řádu města, především předběžná, průběžná a následná kontrola, 

může vést k porušení rozpočtové kázně. V případě nepředjednaných akcí pak může nastat 

situace, kdy správce rozpočtu ztrácí kontrolu nad výdaji města, přestože za tuto oblast nese 

odpovědnost.  

Bod III. Předběžná řídící kontrola před zahájením finanční nebo hospodářské operace (před 

vznikem závazku – právní část kontroly) 

„ Kontrolu rozpočtového krytí finanční operace provádí pracovník určený jako správce 

rozpočtu.  Správce rozpočtu potvrzuje, že předpokládaný  výdaj připravované operace je nebo 

bude kryt finančními prostředky v rámci schváleného nebo upraveného rozpočtu, mimořádnou 

dotací, z vlastních výnosů hospodářské činnosti nebo z vlastních fondů. Souhlas správce 

rozpočtu musí být zajištěn u všech uzavíraných smluv, které mají dopad na finanční 

hospodaření obce (smlouvy s dodavateli, objednávky, kupní a prodejní smlouvy, nájemní 

smlouvy a jejich změny, smlouvy o poskytnutí dotací ze státního rozpočtu apod.). 



Bez zajištění rozpočtového krytí by neměl být závazek uzavírán. Svůj souhlas pracovník 

písemně potvrdí na návrhu  uzavíraných smluv nebo písemné  objednávce.“ 

4, FV doporučuje řešit projektové aktivity na kulturní akce ve městě předem se 

spolupracujícími organizacemi a následně dodržovat cíle projektů, neboť schválený projekt 

„Mariánská pouť 2016“ od ÚK z Programu podpory regionální kulturní činnosti na rok 2016 , 

který měl částečně finančně pokrýt akci Mariánská pouť, byl zacílen jinak, než měla být 

konečná plánovaná akce 

 

Zpráva kontrolního výboru města Benešov nad Ploučnicí  

Zápis z jednání kontrolního výboru ze dne 9. 11. 2016 v 16:00 hod a ze dne 28. 11. 2016 

v 15:30 hod v budově MěÚ města Benešov nad Ploučnicí - zpracoval Ing. Ivo Mádle, 

předseda KV 

Přítomni: za KV: Ing. Ivo Mádle, Ing. Jiří Pucholt, Marie Růžičková, Radek Prášek, DiS. 

Hosté:  starosta města Filip Ušák, místostarosta města Petr Jansa 

Program jednání: Úkol ze ZaM dne 14. 9. 2016, usn. č. 102/2016 pro KV a FV prošetřit 

přípravy a neuskutečnění konání Mariánské pouti dne 10. 9. 2016 do příštího řádného jednání 

ZaM 

Starosta města, pan Filip Ušák, informoval přítomné členy KV o podrobnostech průběhu 

příprav a organizace Mariánské pouti, plánované na termín 10. 9. 2016, od jara letošního roku 

až do doby, kdy bylo rozhodnuto o nekonání mariánské pouti. Starosta Ušák informoval členy 

KV o jednotlivých zajištěných finančních zdrojích a dalších variantách financování akce. 

Jednalo se o finanční zdroje z rozpočtu města, dotace Ústeckého kraje, sponzorské dary firem 

a nadace ČEZ. Vzhledem k nedostatečným finančním prostředkům potřebným k zajištění 

realizace akce dospěl starosta Ušák k závěru, že akce neubude realizována. Zůstalo pouze o 

záměru, o kterém se nehlasovalo z důvodu nepředložení materiálu na jednání RaM. 

Místostarosta města, pan Petr Jansa, taktéž informoval členy KV o průběhu příprav Mariánské 

pouti. Potvrdil slova pana starosty Ušáka, o jednotlivých finančních zdrojích na akci. Taktéž 

konstatoval, že vzhledem k nedostatečným finančním prostředkům nebyla akce realizována. 

KV konstatuje, že neshledal na jednání vedení města, v souvislosti s přípravou, organizací a 

neuskutečněním Mariánské pouti žádné znaky protiprávního jednání. 

KV dále konstatuje, že navrhovatelka úkolu pro KV, radní Kulíková, se na jednání KV 

nedostavila a neposkytla vyjádření týkající se příprav a neuskutečnění Mariánské pouti dne 

10. 9. 2016, a také nevysvětlila k jakému účelu a na základě jakých informací takový úkol pro 

KV iniciovala. 

 



Zpráva kontrolního výboru ze dne 7. 12. 2016, zpracoval Ing. Ivo Mádle, předseda KV 

Kontrolní výbor se za uplynulé období od 15. 6. 2016 zabýval úkoly vyplývající ze zákona 

č. 128/2000 Sb. v platném znění, tj. kontrolou plnění usnesení zastupitelstva města a rady 

města a kontrolou dodržování právních předpisů ostatními výbory a obecním úřadem na 

úseku samostatné působnosti, kde nebyly shledány pochybení. Dále kontrolní výbor plnil 

úkoly, jimiž ho pověřilo zastupitelstvo města. 

Úkol ze ZaM dne 14. 9. 2016, usn. č. 102/2016 pro KV a FV prošetřit přípravy a 

neuskutečnění konání Mariánské pouti dne 10. 9. 2016 do příštího řádného jednání ZaM 

Starosta města, pan Filip Ušák, informoval přítomné členy KV o podrobnostech průběhu 

příprav a organizace Mariánské pouti, plánované na termín 10. 9. 2016, od jara letošního roku 

až do doby, kdy bylo rozhodnuto o nekonání mariánské pouti. Starosta informoval členy KV 

o jednotlivých zajištěných finančních zdrojích a dalších variantách financování akce. Jednalo 

se o finanční zdroje z rozpočtu města, dotace Ústeckého kraje, sponzorské dary firem a 

nadace ČEZ. Vzhledem k nedostatečným finančním prostředkům potřebným k zajištění 

realizace akce dospěl starosta Ušák k závěru, že akce neubude realizována. Zůstalo pouze o 

záměru, o kterém se nehlasovalo z důvodu nepředložení materiálu na jednání RaM. 

Místostarosta města, pan Petr Jansa, taktéž informoval členy KV o průběhu příprav Mariánské 

pouti. Potvrdil slova pana starosty Ušáka, o jednotlivých finančních zdrojích na akci. Taktéž 

konstatoval, že vzhledem k nedostatečným finančním prostředkům nebyla akce realizována. 

KV konstatuje, že neshledal na jednání vedení města, v souvislosti s přípravou, organizací 

a neuskutečněním Mariánské pouti žádné znaky protiprávního jednání. KV dále konstatuje, že 

navrhovatelka úkolu pro KV, radní Kulíková, se na jednání KV nedostavila a neposkytla 

vyjádření týkající se příprav a neuskutečnění Mariánské pouti dne 10. 9. 2016, a také 

nevysvětlila k jakému účelu a na základě jakých informací takový úkol pro KV iniciovala. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu KV. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu FV. 



Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 14/2017:  

 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu KV. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 10 pro (p. Jansa, p. Ušák, p. Prášek, p. Provazník, p. 

Zelený, p. Tesarčíková, p. Vrbický, p. Tojmarová, p. Kulíková, p. Mádle), 2 se zdrželi (p. 

Černá, p. Dračka) 

 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 15/2017:  

 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu FV. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 9 pro (p. Jansa, p. Provazník, p. Zelený, p. 

Tesarčíková, p. Vrbický, p. Kulíková, p. Mádle, p. Černá, p. Dračka), 3 se zdrželi (p. Ušák, p. 

Tojmarová, p. Prášek) 

 

 

 

3. Prodej, koupě majetku města 

 

Není majetkoprávní operace. 

 

 

4. Rozpočet města na rok 2017 

 

starosta – s úřadem se zapracovaly navržené změny z minulého ZaM, materiál byl poté 

projednán na radě města a doporučen, celý rozpočet je tak kompromisem pro město 

 

Vedoucí odboru finanční a plánovací, Bc. Lenka Sluková předkládá rozpočet města na rok 

2017 ve znění: 

 

Stanovisko odboru: 

Finanční odbor předkládá zastupitelstvu návrh rozpočtu na rok 2017. Návrh byl projednán 

v radě města dne 23. 1. 2017. 

 

 



Důvodová zpráva: 

Zastupitelstvu města je vyhrazena pravomoc schvalování rozpočtu.
1
 

Návrh na usnesení: 

1. Zastupitelstvo města schvaluje rozpočet na rok 2017 jako schodkový, s tím že schodek 

bude uhrazen přebytkem finančních prostředků z roku 2016 a přijatým úvěrem ve výši 

15 mil. Kč. 

 

Financování       

 Zůstatek na účtech k 31.12. 2016     11 360 000,- Kč 

8115 10640000,00 disponibilní zůstatek k 31. 12. 2016 

8115 720000,00 zůstatek Fondu na opravy majetku města 

8123 15000000,00 přijatý úvěr 

8124 -1200000,00 splátka úvěru Komerční banka, a. s.  

8124 -999600,00 splátka úvěru Česká spořitelna a. s. 

Celkem 24160400,00   

 

Výdaje Rozpočet 2017   

      

5xxx 40092165,00 běžné výdaje 

5331 16720000,00 příspěvky příspěvkovým organizacím 

522x 1039000,00 dotace spolkům MSK, RC Medvídek 

6xxx 18236759,00 kapitálové výdaje 

Celkem 76087924,00   

 

Příjmy Rozpočet 2017   

      

1xxx 39000000,00 daně sdílené 

1xxx 1200000,00 daň výlučná 

1xxx 2907000,00 daňové poplatky 

2xxx 4883520,00 nedaňové příjmy 

3xxx 0,00 kapitálové příjmy 

4xxx 3937004,00 přijaté dotace 

CELKEM 51927524,00   

 

 

 

 

                                                           
1 Zákon o obcích v aktuálním znění, §84 (2) 



Rozdíl P - V - 24160400,00   

 

Rozdíl mezi příjmy a výdaji bude pokryt zůstatkem na účtech z roku 2016 a přijatým úvěrem 

ve výši 15  mil. Kč. 

2. Zastupitelstvo města schvaluje dle svých kompetencí vyhrazených zákonem o obcích 

poskytnutí příspěvků a dotací dle návrhu rozpočtu na rok 2017 takto: 

 

Název PO Rozpočet 2017 

Základní a Mateřská škola Benešov n.Pl. 5200000,00 

Služby města Benešov n.Pl. -příspěvek na provoz 8000000,00 

Služby města Benešov n.Pl.- účelový investiční 

příspěvek 600000,00 

na rekonstrukci koupaliště (sociální zařízení, odstavné   

plochy)   

Služby města-účelový neinv.příspěvek na generální  270000,00 

opravu Avie MP 13 (plošina)   

Služby města-účelový neinv.příspěvek na opravu 

Multicar 100000,00 

Školní jídelna Benešov n.Pl. 1150000,00 

CDM Benešov nad Ploučnicí 1400000,00 

CELKEM 16720000,00 

 

Název spolku Rozpočet 2017 

RC Medvídek Benešov nad Ploučnicí 100000,00 

MSK Benešov nad Ploučnicí 939000,00 

CELKEM 1039000,00 

 

3. Zastupitelstvo stanovuje, že ve výdajové části rozpočtu nesmí být jednotlivými 

příkazci operací (odpovědnými orgány) překročen jim stanovený objem běžných a 

kapitálových výdajů dle jednotlivých paragrafů schváleného rozpočtu roku 2017. 

V rámci paragrafů se změna v jednotlivých položkách, včetně mzdových položek a 

včetně změn mezi položkami běžných a kapitálových výdajů a naopak, povoluje. 

 

4. Zastupitelstvo schvaluje, že rozpis schváleného rozpočtu do plného třídění rozpočtové 

skladby dle vyhlášky č. 323/2002 Sb. je v kompetenci vedoucí finančního odboru, 

účetních. 

 

 

 



Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 16/2017: 

 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje rozpočet na rok 2017 jako 

schodkový, s tím že schodek bude uhrazen přebytkem finančních prostředků z roku 2016 a 

přijatým úvěrem ve výši 15 mil. Kč. 

Financování       

 Zůstatek na účtech k 31.12. 2016     11 360 000,- Kč 

8115 10640000,00 disponibilní zůstatek k 31. 12. 2016 

8115 720000,00 zůstatek Fondu na opravy majetku města 

8123 15000000,00 přijatý úvěr 

8124 -1200000,00 splátka úvěru Komerční banka, a. s.  

8124 -999600,00 splátka úvěru Česká spořitelna a. s. 

Celkem 24160400,00   

 

Výdaje Rozpočet 2017   

      

5xxx 40092165,00 běžné výdaje 

5331 16720000,00 příspěvky příspěvkovým organizacím 

522x 1039000,00 dotace spolkům MSK, RC Medvídek 

6xxx 18236759,00 kapitálové výdaje 

Celkem 76087924,00   

 

Příjmy Rozpočet 2017   

      

1xxx 39000000,00 daně sdílené 

1xxx 1200000,00 daň výlučná 

1xxx 2907000,00 daňové poplatky 

2xxx 4883520,00 nedaňové příjmy 

3xxx 0,00 kapitálové příjmy 

4xxx 3937004,00 přijaté dotace 

CELKEM 51927524,00   

 

Rozdíl P - V - 24160400,00   

 

Rozdíl mezi příjmy a výdaji bude pokryt zůstatkem na účtech z roku 2016 a přijatým úvěrem 

ve výši 15  mil. Kč. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro (všichni) 

 

 



Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 17/2017: 

 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje dle svých kompetencí vyhrazených 

zákonem o obcích poskytnutí příspěvků a dotací dle návrhu rozpočtu na rok 2017 takto: 

 

Název PO Rozpočet 2017 

Základní a Mateřská škola Benešov n.Pl. 5200000,00 

Služby města Benešov n.Pl. -příspěvek na provoz 8000000,00 

Služby města Benešov n.Pl.- účelový investiční 

příspěvek 600000,00 

na rekonstrukci koupaliště (sociální zařízení, odstavné   

plochy)   

Služby města-účelový neinv.příspěvek na generální  270000,00 

opravu Avie MP 13 (plošina)   

Služby města-účelový neinv.příspěvek na opravu 

Multicar 100000,00 

Školní jídelna Benešov n.Pl. 1150000,00 

CDM Benešov nad Ploučnicí 1400000,00 

CELKEM 16720000,00 

 

Název spolku Rozpočet 2017 

RC Medvídek Benešov nad Ploučnicí 100000,00 

MSK Benešov nad Ploučnicí 939000,00 

CELKEM 1039000,00 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro (všichni) 

 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 18/2017: 

 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje, že rozpis schváleného rozpočtu do 

plného třídění rozpočtové skladby dle vyhlášky č. 323/2002 Sb. je v kompetenci vedoucí 

finančního odboru, účetních. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro (všichni) 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 19/2017: 

 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí stanovuje, že ve výdajové části rozpočtu 

nesmí být jednotlivými příkazci operací (odpovědnými orgány) překročen jim stanovený 

objem běžných a kapitálových výdajů dle jednotlivých paragrafů schváleného rozpočtu roku 



2017. V rámci paragrafů se změna v jednotlivých položkách, včetně mzdových položek a 

včetně změn mezi položkami běžných a kapitálových výdajů a naopak, povoluje. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro (všichni) 

 

 

5. Finanční operace 

 

Vedoucí odboru finanční a plánovací, Bc. Lenka Sluková předkládá finanční operace ve 

znění: 

 

 

5.1. Rozpočtové opatření č. 32 

           Stanovisko odboru: 

Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města k projednání a ke schválení rozpočtové 

opatření   č. 32. Toto RO bylo projednáno v radě města a doporučeno zastupitelstvu ke 

schválení. 

Důvodová zpráva: 

1. Při sestavování rozpočtu se plánuje výše financí, které budou vynaloženy na opravy 

městského majetku, každý správce rozpočtu vede ve své kapitole i rezervu na 

neplánované opravy. V průběhu roku se jednotlivé akce mohou změnit z opravy na 

technické zhodnocení. V tom případě se musí změnit položka neinvestiční na 

investiční. Technické zhodnocení znamená změnu technických parametrů, 

rekonstrukci, modernizaci – pokud výdaje překročí cenu 40 tis. Kč a doba 

použitelnosti je delší než jeden rok  (vyhláška 410/2009 Sb. v aktuálním znění).  + 

rezerva na 715 

 hřbitov – orientační systém 

 ostatní komunikace – ocelové sloupky s odpadkovými koši 

 oplocení škvárového hřiště 

 

 

 

 

 

 

Použití rezervních prostředků města ve výši 12 100,00 Kč k dofinancování projektu „Kultura 

spojuje“. K vyšším výdajům došlo z důvodu konání většiny akcí v roce 2016. 

Org. § Položka Částka Text 

365  3632 5171 -24397,23 Hřbitov – orientační systém  neinvestiční 

365 3632 6121 24397,23 Hřbitov – orientační systém investiční 

123 2219 5171 -44623,50 Ocelové sloupky s odpad.koši neinvestiční 

123 2219 6121 44623,50 Ocelové sloupky s odpad.koši investiční 

123 2219 5171 -21500,00 Oplocení škvárového hřiště neinvestiční 

123 2219 6121 21500,00 Oplocení škvárového hřiště investiční 

Org. § Položka Částka Text 

999 3639 6901 -12 100,00 Použití rezervních prostředků 



 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 32. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 20/2017: 

 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje rozpočtové opatření č.32. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro (všichni) 

 

 

5.2. Rozpočtové opatření č. 1 

           Stanovisko odboru: 

Finanční odbor předkládá zastupitelstvu rozpočtové opatření č. 1 

Důvodová zpráva: 

Dne 16. 1. 2017 obdržel finanční odbor výši přidělení příspěvku na výkon státní správy. Ve 

schváleném rozpočtu příspěvek ve výši 3 855 484,00, jak bylo uveedeno na stránkách 

Ministerstva vnitra. Jeho výše byla zaokrouhlena na celé stokoruny, teda na částku 

3 855 500,00.   

Upravujeme tímto příspěvek na výkon státní správy o 16,- Kč. 

§ Položka Částka 

xxxx  4112 16,00 Kč 

3639 6901  16,00 Kč 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 1. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 21/2017: 

 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje rozpočtové opatření č.1. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro (všichni) 

 

715 3429  xxxx 12 100,00 Projekt „Kultura spojuje“ 



6. Zpráva o činnosti BTS 

 

Jednatelka BTS, p. Stanislava Hrstková předkládá zprávu o činnosti ve znění: 

 

 

Výroba k 31.12.2016 na jednotlivých kotelnách: 

Sídliště 11485 GJ (2015 10958 GJ) 

Mateřská škola 728 GJ (2015 651 GJ) 

Základní škola 1225 GJ (2015 1180 GJ) 

Městský úřad 1152 GJ (2015 1013 GJ) 

Speciální škola 1531 GJ (2015 1414 GJ) 

Vývoj výroby tepla je srovnatelný s přechozím rokem 2015, i když vzhledem k chladnějšímu 

konci roku 2016 výroba o několik GJ vzrostla. V současné době připravujeme konečné 

kalkulace pro vyúčtování ceny tepla v TV za rok 2016. Oproti skutečnosti roku 2015 

očekáváme 10%ní pokles ceny pro období 2016 a obdobné cenové podmínky plánujeme 

vzhledem k zajištěné ceně plynu udržet taktéž pro rok 2017.  

Na jaře, kdy z dlouhodobého výhledu klesají ceny energií nejvíce, plánujeme nákup plynu a 

elektřiny prostřednictvím burzy PXE pro nadcházející období roku 2018 a bude-li tendr 

výhodný, tak i pro rok 2019. Cena plynu ovlivňuje z podstatné části cenu tepla a TV, o 

vysoutěžené ceně budeme informovat. 

V říjnu 2016 proběhla aukce na nákup elektřiny pro rok 2017, ke konci roku příliš příznivé 

ceny nebývají, ale přesto se nám podařilo nakoupit el.energii ještě o trochu levněji než pro rok 

2016 (1113,- Kč/MWh základní sazba a 740 Kč/MWh sazba C62d – VO). 

Díky příznivějším cenám el.energie máme možnost investovat také do oprav veřejného 

osvětlení. Kromě běžných nezbytných oprav při haváriích, jsme v roce 2016 kompletně 

obnovili osvětlení v ulici Cihelní a Pod Táborským vrchem, 2 nové lampy jsou také v ulici 

Družstevní, dále v ul. Pivovarská. Do oprav VO bylo v loňském roce investováno celkem 486 

tis. bez DPH. 

Na základě zpracované projektové dokumentace pro výměnu starého kotle v kotelně Sídliště 

za nový kondenzační s optimálním výkonem na současnou potřebu a lepší účinností byl 

schválen záměr na pořízení a instalaci tohoto kotle. Nyní probíhá příprava výběrového řízení 

na nejvhodnějšího dodavatele. Instalaci nového kotle plánujeme na srpen, abychom zamezili 

jakýmkoliv komplikacím při dodávce tepla. Předběžně se bude jednat o investici cca 1,6 mil. 

Nadále probíhají jednání o možné spolupráci se společností E.ON o výstavbě kogenerační 

jednotky – investice E.ON – smlouva o nákupu tepla na 15 let + 5 let opce. Částečný nákup 

tepla z kogenerační jednotky a další činnosti vyplývající ze spolupráce s E.ON by přinesly 



úspory v řádu 500tis. ročně a tím pádem další zlevnění ceny tepla pro občany a také možnost 

investice do nových topných kanálů. 

Vedení BTS uvažuje v blízké budoucnosti o rekonstrukci topných kanálů s možností napojení 

nové ZŠ a SŠ s BŠ na CZT Sídliště. Ing. Florian zpracovává odborný odhad investičních 

nákladů spojených s rekonstrukcí a případným napojením škol. Po obdržení této studie budou 

vedena další jednání. 

O celkovém výsledku hospodaření za rok 2016 budeme informovat při příští zprávě o činnosti 

BTS, která je naplánována do dubnového zasedání Zastupitelstva. 

 

starosta – děkuje valné hromadě za pravidelné scházení, v BTS se stabilizovala finanční 

situace, zlevnění je 10% 

p. Vrbický – žádá jednatelku o výstup studie pro zastupitelstvo ve věci napojení obou škol  

p. Šumová -  dotazuje se na internetové stránky BTS, zda budou a na cenu roku 2016? 

starosta – asi během února bude vše nahráno do záložky BTS na webových stránkách města, 

cena 540,- bez DPH, s daní 621,-  

 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 22/2017: 

 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu o činnosti BTS. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro (všichni) 

 

7. Zpráva o činnosti MÚ a města 

 

 
Tajemník města, p. Zdeněk Přivřel, BBA předkládá zprávu o činnosti MÚ ve znění:  

 

 

S ohledem na velmi krátké období, které uplynulo od minulého zasedání ZaM, předkládám 

stručnou zprávu o činnosti městského úřadu. 

Odbor hospodářské správy se, kromě běžné agendy v oblasti matriky a evidence obyvatel, 

podílí na přípravě kulturních akcí v roce 2017 a v současné době ve spolupráci s odborem 

správy majetku zpracovává podklady pro inventuru majetku města. 

  

Odbor výstavby a životního prostředí připravil podklady pro vypsání výběrového řízení na 

provedení opravy mostu a komunikací na Ovesné. Otevírání obálek s nabídkami se uskuteční 

2. 2. 2017. V současné době jsou vzhledem ke klimatickým podmínkám přerušeny práce na 

komunikacích Cihelní a Pod Táborským vrchem. Dále odbor zajišťoval běžnou správní 



činnost na úseku péče o zeleň, záborů veřejného prostranství, evidence poplatků za psy, 

spolupráce s útulkem pro zvířata atd. 

Odbor finanční a plánovací se zabýval především finálními pracemi, spojenými se sestavením 

rozpočtu na rok 2017, který je dnes předložen ke schválení, a to ve spolupráci s vedením 

města a vedoucími jednotlivých odborů městského úřadu. Dále odbor pracuje na závěrečném 

účtu (hospodaření v roce 2016). 

Odbor správy majetku se nadále zabývá rekonstrukcí mateřské školy a to zejména ve vztahu 

k administrativní činnosti, spojené se schválenou dotací. V současné době má odbor připraven 

návrh dispozičního uspořádání objektu č. p. 689 v ulici Nerudova, který bude podkladem pro 

zpracování projektové dokumentace a podání žádosti o dotaci na využití objektu pro zájmové 

vzdělávání. Odbor dále připravuje podklady pro vyúčtování energií za rok 2016 a obnovuje 

smlouvy na hrobová místa. 

Stavební úřad provádí úkony související s výkonem státní správy ve svěřeném správním 

obvodu. V období od minulého zasedání vydal 27 rozhodnutí a opatření. Vydal územní 

rozhodnutí související s výstavbou kompostárny a na správních poplatcích a pokutách vybral 

21.500,- Kč. Stavební úřad dále provádí místní šetření, kontrolní prohlídky ve svém správním 

obvodu a zajišťuje zápisy do systému RUIAN (Registr územní identifikace, adres 

nemovitostí).  

p. Provazník – dotazuje se, zda je u č.p. 689 v ul. Nerudova dále počítáno s jídelnou p. 

Syslové? 

tajemník – předpokládá se, že ta možnost tam je, toto je jen studie, proběhne řada jednání ve 

fázi projektové dokumentace 

starosta – mluví o činnosti ve městě, u mostu v ul. Sokolovská dle konzultace s projektantkou 

není při rekonstrukci možnost náhradní lávky či přechodu, výluka se tedy bude směřovat na 

konec června, není ani možná varianta zápůjčného pontonových mostů z důvodu 

astronomických částek převyšujících milion korun, řešení se však najde; proběhlo další 

jednání na řešení dispozic v MŠ u 2. a 3. etapy zvýšení kapacity; kvóta na ochranu památek 

z Ministerstva kultury přišla 730tis. Kč, pro srovnání v loňském roce to bylo 400tis. Kč a 

v předešlých letech jen 200tis. Kč; Mariánský sloup se přihlásil do soutěže o památku roku, 

v kategorii malé památky; minulý týden se jednalo v Heidenau o společném projektu 

Spolupráce přes hranice spojuje, při letošním 25. výročí by se v barokních zahradách 

Heidenau měla podepsat nová smlouva na dalších 5 let spolupráce, i se zastupiteli a občany, 

10.2. je uzávěrka podání dalšího projektu 

místostarosta – na úpravě zeleně na hřbitově se pracuje, staré stromy se nahradí adekvátní 

výsadbou  

p. Tojmarová – vyjadřuje velkou nespokojenost k organizaci a k přístupu organizace 

městského plesu, kdy před dvěma lety byl městský ples velmi úspěšný, vybrané peníze se daly 

do Zoo Děčín a ten letošní byl zrušen 

p. Čvančarová -  ples byl zrušený z důvodu malého počtu prodaných vstupenek, 20ks a ne 

z důvodu organizace 

p. Tojmarová – věnovalo se tomu málo energie, p. Klomfarová na to je sama, nabídla pomoc 

Spolku nad Ploučnicí s přípravou plesu, kdy místostarosta o tuto pomoc nejevil zájem 

p. Kulíková – o této nabídce se dozvídá poprvé, nelíbí se jí to, také by odmítla, městský ples 

má být záležitost pouze města, má to být jako prestižní záležitost, lidé ale na ples nejdou kvůli 

atmosféře ve městě 



starosta – souhlasí s tím, že to je tou atmosférou 

p. Tojmarová – vznikly z toho velké finanční ztráty, také propagace plesu byla příliš pozdě  

p. Čvančarová – prosí p. Tojmarovou o konkrétní body k nezvládnutí plesu, s čímž nesouhlasí 

a také nesouhlasí s tím, že na to p. Klomfarová byla sama, byli další lidé, kteří s tím pomáhali 

místostarosta – chtěl by vidět písemnou pomoc Spolku nad Ploučnicí, byla to jen ústní 

dohoda, rada nic nepřijala a on sám s tím také nesouhlasí, aby městský ples byl spojovaný 

s nějakými spolky, z 15-ti zastupitelů si koupil lístek jen on sám 

starosta – nesouhlasí, tím křivdí ostatním zastupitelům, třeba on sám na ples jít chtěl 

p. Vorel – zájem města o dění ve městě není, je jen pár příznivců, ještě před půl rokem bylo na 

zastupitelstvech „narváno“ 

starosta – většinou v polovině volebního období bývá nejmenší zájem 

p. Provazník – on o ples zájem měl, bohužel vyvěšení 14 dní před plesem je pozdě, už měl na 

ten den naplánovanou službu, chybí větší informovanost   

starosta – do Úštěckého plesu bylo zapojeno motorkářské sdružení a prestiž plesu tak nebyla 

narušena  

p. Šumová -  mrzí jí to za občany, zastupitelstvo by si mělo do budoucna říct, jestli ples dělat 

či ne, ples by měla být oslava a propojení s městským úřadem, také se říkalo, že cena za ples 

byla vysoká a i jí přijde špatná propagace, dřív fungoval alespoň infokanál 

starosta – na besedy a různá setkání s občany lidé přišli a chodí, aktivit a spolků je tady také 

dost, musí se udělat lepší propagace a lépe to zacílit, infokanál vychází cenově hodně draze, 

je špatně zasmlouvaný, zatím je stopnutý, fungují mobilní rozhlas, facebook, webové stránky, 

vývěsné plochy, ale je co zlepšovat 

p. Kulíková -  k ceně vstupenky na ples říká, že se čeká prestiž a skvělá kapela od městského 

plesu, jsou to velké náklady, v téhle atmosféře by se ona na této akci s některými lidmi potkat 

nechtěla  

p. Tojmarová – jde hlavně o občany, finančně je město schopné to zvládnout 

p. Elisová – všechno je špatnou atmosférou ve městě 

p. Hrabal – zastupitelstvo nemá vliv na náladu ve městě, ve městě se začíná žít jinak, ani do 

hospod lidi nechodí, je potřeba na ples zajistit kvůli návštěvnosti velkou atrakci třeba jako v 

Heřmanově 

p. Prášek – nesouhlasí s místostarostou, že zastupitelé neměli zájem o ples 

p. Černá – nemohla kvůli oslavě narozenin manžela, dále se ptá na facebookovou stránku 

Benešovsko, zda je to veřejná skupina, dostává tam otázky a nemůže na ně odpověď, je 

zablokovaná, nemůže ani pan Dračka, pan Urx a pan Zelený 

starosta – Benešovsko nesouvisí s městem, stránky města mají svou vlastní oficiální stránku, 

toto je skupina 

 

 

V čase 18:22 vyhlásil starosta přestávku do 18:35. 

Pokračování v čase 18:37. 

 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 23/2017: 

 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí zprávu o činnosti MÚ a 

činnosti města. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro (všichni) 



8. Organizační záležitosti 

 

 

8.1. Komunitní plán péče města Benešov nad Ploučnicí 2017-19  - počet výtisků 

 

Vedoucí odboru hospodářsko-správní, Mgr. Zdeňka Čvančarová předkládá materiál KPP 

města BnPl. ve znění:  

 

Stanovisko odboru:  

Předkládáme tímto ZaM města ke schválení návrh na počet výtisků 1. Komunitní plán péče 

města Benešova nad Ploučnicí 2017-19. 

Důvodová zpráva: 

ZaM města na svém jednání dne 4.1.2017 schválilo vydání 1. KPP města 2017-2019. Dle 

informace Ing. Miškovského ohledně počtu kusů je toto čistě na městě, ze strany ŘO OPZ 

žádný požadavek není, v žádosti jsme se k ničemu nezavázali a dotace bude proplacena z 

nepřímých výdajů projektu. 

Dle návrhu vedoucí manažerky (návrh 300 ks) by dokument měl být předán např. starostům 

spádových obcí, zastupitelstvům, knihovnám, školám a školkám, podnikatelům, atp.  

Dle informace z MgM Děčín byl jejich KPP vydán v počtu 250 ks a zbytek byl na CD a na 

webu města v elektronické podobě.  

Návrhy na usnesení: 

ZaM města schválilo vydání 1. Komunitní plán péče města Benešova nad Ploučnicí 2017-19. 

v počtu XXX  výtisků. 

 

p. Tojmarová – je důležité, zda se to bude platit z městských peněz nebo z dotace, která i na to 

byla získána, zda na vydání jsou v dotaci finanční prostředky a protože je to 1. Komunitní 

plán péče, mělo by se vydat ve více kusech; má nějaké výhrady ke komunitnímu plánu, protože 

po jejím odchodu se třetí skupina nesešla ani jednou, ale dělaly to dámy na úřadě 

p. Čvančarová – komunitní plánování vedla manažerka Lenka Černá, která pracovala 

s materiály, které vypracovaly pracovní skupiny, byly to SWOT analýzy 

p. Tojmarová – závěrečnou zprávu dodělaly na úřadě, třetí skupina započatý plány a opatření 

neměla 

p. Černá – pracovali na tom ve skupině, měli tam i nástěnku, bylo jich asi 10 spolu s občany 

p. Tojmarová – byly 3 skupiny, u jedné z nich žádala, že chce zůstat jako člen, ale na schůzku 

nikdy nebyla pozvaná 

místostarosta – dotazuje se, zda vydání bude poptáno u více firem kvůli rozumné ceně  

p. Čvančarová – podmínky vydání nejsou v dotaci specifikovány, mělo by se oslovit více firem 

p. Černá – funkci vzala po p. Tojmarové, která odstoupila, ona to dělala to ve svém volném 

čase a dobrovolně 

 



Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení, o návrhu p. Černé a to 250 ks  

Usnesení č. 24/2017: 

 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí schvaluje vydání 1. Komunitní plán péče 

města Benešova nad Ploučnicí 2017-19. v počtu 250 výtisků. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 11 pro (p. Jansa, p. Zelený, p. Tesarčíková, p. 

Vrbický, p. Kulíková, p. Mádle, p. Černá, p. Dračka, p. Ušák, p. Tojmarová, p. Prášek), 1 se 

zdržel (p. Provazník) 

 

 

8.2. Výroční zpráva o hospodaření MSK Benešov nad Ploučnicí za rok 2016 

 

Předseda MSK, p. Karel Vrbický předkládá zprávu, viz audiozáznam z jednání na stránkách 

města: http://www.benesovnpl.cz/dokumenty-mesta/zastupitelstvo-mesta/2017/25-1-2017 
 

 

p. Vrbický – děkuje zastupitelstvu za schválenou částku na hospodaření MSK pro rok 2017, 

děkuje radě města za prodloužení pronájmu sportovišť na dalších 15 let i z důvodu dotačních 

titulů, například na investice do údržby a do oprav, děkuje Michalovi Babičkovi za nově 

vzniklé sportoviště stolního tenisu, které celé financuje, chválí výsledky Adama Čvančary 

závodícího v bikrosu, díky vynikajícím výsledkům skvěle reprezentuje MSK, kde je členem a 

také město 

starosta – je rád, že MSK vyhovuje model tohoto financování odluky od města, sportovci tak 

mají větší odpovědnost, ale zároveň volnost s nakládáním s penězi, děkuje za to, co MSK dělá 

pro mládež 

p. Šumová – děkuje MSK za půjčení klubovny pro BS Aktiv a dotazuje se na opravu střechy 

budovy, jsou tam špatné okapy, zeď začíná chytat plíseň 

p. Vrbický – berou na vědomí 

p. Čvančarová -  děkuje jako občan za výraznou podporu MSK  

 

 

Usnesení č. 25/2017: 

 

Zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí bere na vědomí výroční zprávu o hospodaření 

MSK Benešov nad Ploučnicí za rok 2016. 

 

 

9. Diskuze 

 

p. Dračka – ptá se, zda se něco vyřídilo k minulému dotazu ke spěšným vlakům, kteří podle 

nového jízdního řádu Benešovem jen projíždějí  

http://www.benesovnpl.cz/dokumenty-mesta/zastupitelstvo-mesta/2017/25-1-2017


p. Prášek – mluvil s ředitelem, který plánuje spolu s KÚ osobní dopravu Českých drah a bylo 

mu sděleno, že tyto vlaky jsou zamýšlené jako vlaky do NPČŠ s vozy pro přepravu kol a tyto 

vlaky tak nemají dostatek času, aby zastavily 

starosta – nový grafikon zkomplikoval některé dopravní návaznosti, zítra se i o tomto bude 

mluvit na MÚ s p. Jeřábkem, také o problému prodloužení doby spojení mezi BnPl. a Prahou 

z dvou hodin na dvě hodiny a 24 minut, v pondělí proběhlo setkání u pana hejtmana na téma 

doprava, kde i ostatní starostové řekli své názory a hejtman a náměstek pro dopravu to vzali 

na vědomí 

p. Tojmarová – mělo by se to sepsat písemně, je hodně dětí jezdících do školy do Č. Kamenice 

a výrazně jim to zkomplikovalo návrat, musí nejdřív dojet do Děčína a pak z Děčína domů, 

rodiče budou žádat Č. Kamenici, aby si také stěžovala 

p. Dračka – mohlo by se využít argumentu, že je město začleněné do Destinační agentury 

České Švýcarsko 

starosta – v loňském roce to řešili se starostkou Šluknova a starostou Krásné Lípy spolu 

s OPS, zasedání Destinačního fondu je za 14 dní, zkusí to tam znovu „provětrat“ 

p. Dračka – ptá se, proč není prováděna údržba škvárového fotbalového hřiště p. Šámala, kdy 

existuje objednávka z 18. října 2011, kde je uvedeno celoroční užívání hřiště městem pro 

fotbalové účely a kompenzací za to má být řádná údržba, to vše do doby prodeje nebo jiného 

využití ze strany majitele pozemku, tento závazek nebyl ukončen a obává se, že by mohl pan 

Šámal požadovat od města náklady na likvidaci křídlatky, která je tam přemnožená 

p. Šohaj – připravuje se projekt v rámci MAS Labské skály na likvidaci křídlatky 

p. Dračka – Služby města to udržovali, teď to neudržují, proto se křídlatka „rozjela“, je to 

ohnisko, odkud se to šíří do celého města 

p. Košnar – Služby města nemají s panem Šámalem uzavřenou žádnou smlouvu, musí si to 

udržovat ten, kdo si jí s panem Šámalem uzavřel, nebudou sekat panu Šámalovi zadarmo jeho 

hřiště, navíc fotbalisté ho skoro rok nevyužívají, s panem Šámalem mluvil a vysvětlil mu, že 

pokud on od nich chce nějakou práci, tak si jí musí zaplatit, je to soukromý pozemek a on je 

povinný se o něj starat, měl křídlatku hubit už v začátku 

p. Dračka – p. Šámal má objednávku ze strany města, závazek je a nikdy nebyl zrušený  

starosta – domnívá se, že bylo dohodnuto jen ústně, není usnesení rady ani jiný písemný 

pokyn 

p. Tesarčíková – něco se projednalo, ale došlo k tomu, že je pan Šámal vyhodil, zatrhnul 

fotbalistům hrát, zavřel hřiště, nepustil je tam 

p. Dračka  - existuje písemný dokument 

starosta - je nutné dodržovat všechny hygienické normy a zákony týkající se životního 

prostředí 

p. Mádle – k vlakům ještě říká, že je potřeba se bránit, Benešov je křižovatka na Českou Lípu, 

v Děčíně a v Č. Kamenici to staví  

starosta – systém fungování dopravy je nyní jiný, velkou dopravu, rychlíky a mezinárodní 

spoje řeší Ministerstvo dopravy a kraje řeší své regionální; objednavatele, Ústecký kraj, 

zajímají jen jejich spoje, p. Franěk, p. Komínek i p. Jeřábek tvrdí, že má Benešov nejlepší 

dopravní spojení v rámci Ústeckého kraje, že do Děčína jezdí vlaky neustále; kraj říká, že je 

důležitější obslužnost 50-ti tisíc obyvatel Šluknovského výběžku, aby měli lepší vlak do 

krajského města  

p. Provazník – navrhuje, než se bude měnit znova grafikon, jízdní řád k 9.12., tak teď je 

nejvyšší čas shromažďovat všechny ty návrhy a informace, proč není návaznost na rychlíky, 

proč to nezastavuje aj., řešit to v současné době s ohledem na budoucí grafikon, platný od 

nového roku 

starosta – to celé je kvůli návaznosti na Bad Schandau a Sebnitz, na jejich dva vlaky, pro nás 

na nedůležitých tratích 



p. Vorel – ptá se, jakým způsobem bude po jednání na MÚ město informované kvůli ptačí 

chřipce, jestli jsou nějaké závěry 

p. Šohaj – vedení města svolalo před 14-ti dny jednání, kterého se zúčastnily zástupci města, 

veterinární správa, chovatelé, policie a hasiči, všichni byli informováni a seznámeni, 

v současné době se situace nezhoršuje, je potřeba sledovat stránky veterinární správy 

starosta – je potřeba být opatrný, ale je zbytečné plašit 

p. Mádle – děkuje za nádherný Vánoční strom, děkuje všem lidem, kteří se o to postarali 

 

 

 

Konec v čase 19:17. 

 

 

10. Návrh na usnesení, závěr 
 

 

Celý audiozáznam z jednání je zveřejněn na stránkách města: 

http://www.benesovnpl.cz/dokumenty-mesta/zastupitelstvo-mesta/2017/25-1-2017 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:                          Radek Provazník…………………………………………. 

 

                                     Karel Vrbický…………………………………………… 

 

 

Zapisovatelka :                               Stanislava Feistnerová ………………………………….. 

 

 

 

 

………………………………………… 

Filip Ušák 

starosta města 

http://www.benesovnpl.cz/dokumenty-mesta/zastupitelstvo-mesta/2017/25-1-2017

